
Kulturudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 28. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 240
Er ministeren klar over, at de allerede søsatte Corona-hjælpepakker slet ikke i et tilstræk-
keligt omfang bidrager til at afbøde de alvorlige økonomiske tab, som Hjejleselskabet
lider som følge af Corona-nedlukningen i hele sæsonen 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Pihl Lorent-
zen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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